

**Parental Registration Statement**

(School District Letterhead)

Student Name \_\_\_\_\_ Date of Birth \_\_\_\_\_ Grade \_\_\_\_\_

Parent or Guardian Name \_\_\_\_\_

Address \_\_\_\_\_

Telephone Number \_\_\_\_\_

Pennsylvania School Code §13-1304-A states in part “Prior to admission to any school entity, the parent, guardian or other person having control or charge of a student shall, upon registration provide a sworn statement or affirmation stating whether the pupil was previously or is presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an action of offense involving a weapon, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property.”

Please complete the following:

I hereby swear or affirm that my child was \_\_\_\_\_ was not \_\_\_\_\_ previously suspended or expelled , or is \_\_\_\_\_ is not \_\_\_\_\_ presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an act or offense involving weapons, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property. I make this statement subject to the penalties of 24 P.S. §13-1304-A(b) and 18 Pa. C.S.A. §4904, relating to unsworn falsification to authorities, and the facts contained herein are true and correct to the best of my knowledge, information and belief.

<p>If this student has been or is presently suspended or expelled from another school, please complete:</p> <p>_____</p> <p>Name of the school from which student was suspended or expelled</p> <p>_____</p> <p>Dates of suspension or expulsion: (Please provide additional schools and dates of expulsion or suspension on back of this sheet.)</p> <p>_____</p> <p>Reason for suspension/expulsion (optional)</p>
--

\_\_\_\_\_  
(Signature of Parent or Guardian)

\_\_\_\_\_  
(Date)

Any willful false statement made above shall be a misdemeanor of the third degree. This form shall be maintained as part of the student’s disciplinary record.

## Déclaration d'Inscription Parentale

(En-tête du district scolaire)

Nom de l'élève \_\_\_\_\_ Date de naissance \_\_\_\_\_ Niveau \_\_\_\_\_

Nom du Parent ou Tuteur \_\_\_\_\_

Adresse \_\_\_\_\_

Numéro de téléphone \_\_\_\_\_

Le Code Scolaire de Pennsylvanie §13-1304-A stipule en partie « Avant l'admission dans toute entité scolaire, le parent, le tuteur ou toute autre personne ayant le contrôle ou la charge d'un élève doit, lors de l'inscription, fournir une déclaration sous serment ou une affirmation indiquant si l'élève était précédemment ou est actuellement suspendu ou expulsé de toute école publique ou privée de ce Commonwealth ou de tout autre État pour une action d'infraction impliquant une arme, de l'alcool ou des drogues, ou pour l'affliction délibérée de blessures à une autre personne ou pour tout acte de violence commis sur la propriété de l'école. »

Veuillez compléter ce qui suit :

Je jure solennellement ou j'affirme par la présente que mon enfant a été \_\_\_\_\_ n'a pas été \_\_\_\_\_ précédemment suspendu ou expulsé, ou est \_\_\_\_\_ n'est pas \_\_\_\_\_ actuellement suspendu ou expulsé d'une école publique ou privée de ce Commonwealth ou de tout autre État pour un acte ou une infraction impliquant des armes, de l'alcool ou drogues, ou pour le fait d'infliger volontairement des blessures à une autre personne ou pour tout acte de violence commis sur la propriété de l'école. Je fais cette déclaration sous peine des sanctions de 24 P.S. §13-1304-A(b) et 18 Pa. C.S.A. §4904, relatif à la falsification sans serment aux autorités, et les faits contenus dans ce document sont vrais et corrects au meilleur de ma connaissance, de mes informations et de mes convictions.

Si cet élève a été ou est actuellement suspendu ou expulsé d'une autre école, veuillez remplir :

\_\_\_\_\_  
Nom de l'école dont l'élève a été suspendu ou expulsé

\_\_\_\_\_  
Dates de suspension ou d'expulsion :

(Veuillez indiquer les écoles supplémentaires et les dates d'expulsion ou de suspension au verso de cette feuille.)

\_\_\_\_\_  
Raison de la suspension/expulsion (facultatif)

\_\_\_\_\_  
(Signature du Parent ou Tuteur)

\_\_\_\_\_  
(Date)

Toute fausse déclaration volontaire faite ci-dessus constituera un délit du troisième degré. Le présent formulaire doit être conservé dans le dossier disciplinaire de l'élève.